

Title (en)
Mounting board for tabs.

Title (de)
Skalenleiste.

Title (fr)
Bordure de fixation d'onglets.

Publication
EP 0122380 A2 19841024 (DE)

Application
EP 84101350 A 19840210

Priority
DE 3312789 A 19830409

Abstract (en)
1. Scale strip (1), in particular an appointment strip, fastened on border areas (4') of a wall (4) of letter folders, file cards of the like, for riders (2) which can be displaced on said scale strip and are equipped with U-shape bent retaining lugs (2'), which run in rear engagement spaces (3) extending on either side of the central scale strip fastening zone (Z), characterized in that scale strip (SK) and fastening border area (4') create in the region of the central fastening zone (Z) several longitudinally running, identically shaped embossed ribs (7) and indentations (8), which interlock.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine an Randflächen (4') von Ablegemappen, Karteikarten oder dergleichen befestigte Skalenleiste (Sk), insbesondere Terminleiste, für auf ihr verschiebliche Reiter (2), die mit U-förmig abgebogenen Halteschenkeln (2') ausgestattet sind, welche in rückwärtigen, sich beiderseits der mittleren Skalenleisten-Befestigungszone (Z) erstreckenden Eingriffsräumen (3) laufen, und schlägt zur Erzielung einer herstellungstechnisch einfachen, zuordnungsgünstigen Ausgestaltung vor, daß Skalenleiste (SK) und Befestigungsrandfläche (4') im Bereich der mittleren Befestigungszone (Z) mehrere in Längsrichtung verlaufende, untereinander formgleiche Präge-Rippen (7) und -Vertiefungen (8) aufweisen, die formschlüssig ineinandergreifen.

IPC 1-7
B42F 21/06

IPC 8 full level
B42F 21/00 (2006.01); **B42F 21/06** (2006.01)

CPC (source: EP)
B42F 21/00 (2013.01); **B42F 21/06** (2013.01)

Cited by
US8733003B2; WO2006107653A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0122380 A2 19841024; **EP 0122380 A3 19860514**; **EP 0122380 B1 19880127**; AT E32197 T1 19880215; DE 3312789 C1 19840620; DE 3468999 D1 19880303

DOCDB simple family (application)
EP 84101350 A 19840210; AT 84101350 T 19840210; DE 3312789 A 19830409; DE 3468999 T 19840210